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Abstract (en)
[origin: US5858091A] A device for applying adhesives includes an adhesive chamber, the front side of which is closed by an adhesive roller with
a vertical rotational axis which, in cooperation with one vertical side wall of the chamber, delimits a return gap for unremoved adhesive. A sealing
roller is arranged parallel to the adhesive roller, forms a gap for the adhesive in cooperation with the adhesive application roller and is sealed relative
to the other vertical side wall of the chamber by sealing elements. A glue application roller can be adjusted such that it adjoins the adhesive roller,
receives preferably formatted glue sections from the adhesive roller and transfers the glue sections to the work pieces on which the glue needs to be
applied. In order to prevent accumulations of the adhesive in front of the return gap which are discharged in uncontrolled fashion, a strip of flexible
and/or elastic material is fastened to the side wall that delimits the return gap. The free end of the strip adjoins the surface region of the adhesive
roller which enters the chamber.

Abstract (de)
Eine Klebstoffauftragsvorrichtung besteht aus einer Klebstoff aufnehmenden Klebstoffkammer (1), deren vordere Seite durch eine Klebstoffwalze (4)
mit vertikaler Drehachse, die mit einer vertikalen Seitenwand der Kammer einen Rückförderspalt für nicht abgenommene Klebstoffaufträge begrenzt,
und durch eine zu dieser parallele Dichtungswalze (6) geschlossen ist, die mit der Klebstoffauftragswalze (4) einen Klebstoffdurchtrittsspalt bildet
und durch Abdichtmittel gegenüber der anderen vertikalen Seitenwand der Kammer abgedichtet ist, und aus einer die Klebstoffwalze anstellbaren
Klebstoffauftragswalze, die formatweise formatmäßige Leimaufträge von dieser übernimmt und auf mit einem Klebstoffauftrag zu versehende
Werkstücke überträgt. Um zu einer unkontrollierten Abfließen neigende Klebstoffansammlungen vor dem Rückförderspalt zu vermeiden, ist an der
den Rückförderspalt begrenzenden Seitenwand ein Streifen (16) aus flexiblem und/oder elastischem Material befestigt, der sich mit seinem freien
Teil an den die Kammer einlaufenden Mantelbereich der Klebstoffwalze (4) anlegt. <IMAGE>
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